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PROTOKÓŁ  

X sesji Rady Gminy w Sieradzu w kadencji 2024-2029 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

od godz. 8:00 do godz. 8:15 

(miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Gminy Sieradz,  

ul. Armii Krajowej 5, 98-200 Sieradz) 

 

Ustawowa liczba Radnych – 15. 

Obecnych Radnych – 13 (nieobecni: Radny P. Jakub Łuś, Radny P. Jan Świątek). 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Punkt 1 - Otwarcie X sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym dokonał otwarcia X Sesji Rady Gminy w Sieradzu, która 

została zwołana w trybie nadzwyczajnym. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 Radnych, co 

stanowi qworum przy, którym Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

W sesji udział wzięli: radni, wójt P. Jarosław Kaźmierczak, sekretarz P. Renata 

Plucińska, skarbnik P. Emilia Bartosiewicz, kierownicy referatów: P. Włodzimierz Miłek, P. 

Paweł Olbiński, kierownik GOPS P. Maria Karczmarek, sołtys sołectwa Okręglica P. Jarosław 

Wojtysiak. 

 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad X sesji. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poinformował, iż Radni Gminy otrzymali 

proponowany porządek obrad. Poprosił o zgłaszanie zmian do porządku obrad. Zmian do 

porządku obrad nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem porządku obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski przedstawił wyniki głosowania: obecnych - 13 

Radnych: za - 13, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Porządek obrad X sesji Rady Gminy: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad X sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 
 

Punkt 3 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poprosił o krótkie streszczenie uchwały i tutaj 

skarbnik P. Emilia Bartosiewicz i kierownik GOPS P. Maria Karczmarek udzieliły wyjaśnień. 
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Skarbnik P. Emilia Bartosiewicz poinformowała, że zwiększa się plan dochodów i wydatków o 

kwotę 3060 zł. Jest to kwota wynikająca z konieczności wypłaty dodatku węglowego dla 

mieszkańca gminy i w związku z tym aktualizuje się załącznik dotyczący tutaj środków funduszu 

przeciwdziałania COVID. Ponadto aktualizowany jest załącznik dotyczący pomocy obywatelom 

Ukrainy. 

 

Kierownik GOPS P. Maria Karczmarek udzieliła wyjaśnień pod katem merytorycznym. 

Wskazał, że sprawa dotyczy decyzji wydanej w 2022 roku przez GOPS. Dotyczyła ona odmowy 

przyznania dodatku węglowego. Wnioskodawca odwołał się od tej decyzji do SKO, które 

utrzymało w mocy decyzję GOPS-u. Następnie wnioskodawca odwołał się do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Łodzi a w konsekwencji do Naczelnego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie. Oba sądy uchyliły decyzję SKO i GOPS-u. W następstwie tych zdarzeń zaszła 

konieczność przyjęcia dotacji i jej wypłaty w 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr X/64//2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: za - 13 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 4 - Sprawy różne. 

Radna P. Bogumiła Woźniak zwróciła się z pytaniem czy zostało wystosowane pismo do 

właściciela nieruchomości w Chojnem odnośnie przycięcia zakrzaczeń? 

 

p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego P. Paweł Olbiński odpowiedział, że pismo 

nie zostało jeszcze wysłane. Zwrócił uwagę, że sprawa nie jest oczywista, gdyż użytkownik 

nieruchomości nie jest jej właścicielem. Niemniej dodał, że przygotowany jest konsepkt pisma, 

które zostanie wysłane do właściciela działki. 

 

Radna P. Katarzyna Wojtysiak poinformowała, że sołectwo Dzierlin prawdopodobnie 

otrzymało zgodę od zarządcy dróg krajowych na przesunięcie wiaty przystankowej. Mieszkańcy 

chcieliby wiedzieć kiedy to zostanie wykonane i z jakich funduszy. 

 

p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego P. Paweł Olbiński potwierdził, że jest 

zgoda od zarządcy dróg krajowych w Łodzi. Jednak należy uzyskać jeszcze zgodę i uzgodnienie 

zmiany organizacji ruchu z rejonem dróg krajowych. W tej sprawie jest zlecona dokumentacja. 

Jeśli chodzi o fizyczne wykonanie to w ramach bieżących prac realizowanych przez 

pracowników urzędu gminy zostanie na nową wymieniona wiata przystankowa. Obecna po 

odnowieniu będzie w innym miejscu na terenie gminy ustawiona. Zwrócił uwagę, że sołtys na 

bieżąco informowany jest o postępach. 

 

Radna P. Bogumiła Woźniak poprosiła o przyjazd równiarki do Chojnego wskazując dwie 

drogi do równania – ul. Krótką oraz odcinek drogi przy szkole. 
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Radny P. Hubert Kucharski podziękował za postawienie kontenera w Dzigorzewie i wszelkie 

prace, które zostały przy nim wykonane. Dodał, że ze strony mieszkańców słychać głos 

zadowolenia i na pewno docenią wszystkich starania. Radny chciał wiedzieć czy wszystkie 

prace zostały przy nim wykonane i wszystko zostało podłączone? 

 

p.o. Kierownika Referatu Rozwoju gospodarczego P. Paweł Olbiński odpowiedział, że 

pozostały jedynie prace kosmetyczne np. obróbka przy płycie fundamentowej. Przy okazji 

dodał, że przy świetlicy w Czartkach jest montowany dach i wyposażenie. Poza tym do 

wykonania pozostały prace kosmetyczne. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski i Wójt P. Jarosław Kaźmierczak na zakończenie 

złożyli życzenia noworoczne.  

 

Całość wystąpień w archiwalnym nagraniu z sesji na stronie www.bip.ugsieradz.com.pl.  

 

Punkt 5 - Zamknięcie obrad. 

Ponieważ porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski 

podziękował uczestnikom za udział w obradach i zamknął obrady X sesji Rady Gminy Sieradz. 

 

 

  

 Przewodniczący Rady: 

 

                  Arkadiusz Powalski 

 

Protokołowała: 

Anna Ograbek 

Inspektor 
 

 

http://www.bip.złoczew.pl/

